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Protokoll No.7 /2023  
från styrelsemöte  

i Dalarö Sportklubb 
  

  
1. Mötets öppnande 

Adam öppnade mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna. 

2. Val av sekreterare och justerare för mötet  
Utsågs Tashmina att föra dagens protokoll, att justeras av Karl jämte Adam. 

3. Fastställande av dagordning 
Fastställdes i kallelsen till mötet föreslagen dagordning. 

4. Föregående protokoll 
Genomgicks protokollet från styrelsemötet vilket sedan lades till handlingarna utan 
ändring eller kommentar. 

5. Ungdomsrepresentanter 

Inga deltagare på mötet. 

6. Triathlon 

Triathlon representant Niklas Öster tillsammans med grenansvarige för Simning och 
Cykling deltog på mötet. Triathlon evenemanget arrangeras för 7:e gången i rad och 
tog plats den 19 augusti kl 11.00 på Dalarö. I år har det varit fler 
marknadsföringskanaler i jämförelse med tidigare år och en barngren har 
introducerats som varit mycket uppskattad av deltagarna. 

Triathlon genomfördes enligt plan, och en olycka på cykelleden hanterades snabbt på 
plats av räddningstjänsten. Tävlingsledningen har efter loppet tagit kontakt med de 
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personer de har kännedom om, som var direkt inblandade i olyckan 
och räddningsinsatsen. 

Triathlon gruppen informerar styrelsen om att de jobbar systematisk med att 
utvärdera sträckningarna för de olika delmomenten inom tävlingen för att säkerställa 
att tävlingen ska vara så säker som möjligt. De kommer att fortsätta att arbeta 
systematiskt med utvärderings- och säkerhetsarbetet för att säkerställa att vi kan 
fortsätta anordna uppskattade aktiviteter på Dalarö. 

7. Barngymnastik 

Helén Falkhammar har fått en lista från styrelsen med på föräldrar som har hört av 
sig och vill engagera sig som ledare i barngymnastiken till hösten. Helén har också 
fått tag på några föräldrar som ska ingå i föräldrapoolen. Schema efterfrågas för att 
kunna planera passen med ledarna, vilket styrelsen kan hjälpa till med att skapa till 
ledargruppen. 

8. Ekonomi 

Det konstaterades att det inte föreligger någon fråga från ekonomi att behandla till 
dagens möte. 

9. Kansli-frågor 

Registerutdrag har uppdaterats på grund av ett nytt lagkrav och publicerats på DSK’s 
hemsida, dvs. att registerutdrag ska göras på ledarna varje till vartannat år. 

10. Sommaraktiviteter 

Simskolan Trampoolin genomförde simskolan under vecka 29 med ca 40 anmälda till 
sommarsimskolan. Det var utmaningar med vädret i år och de hoppas på bättre väder 
och sol till nästa år. 

11. Styrelsefrågor 

Styrelsen diskuterade frågan om klubbstugan och studsmattan vid skateparken. 

12. Rapporter 

Inkommande rapport från medlem att studsmattan vid skateparken hade lossnat från 
fjädringen på ena kanten. 

13. Att göra/följa upp 

Styrelsen följer upp rapporten och spärrar av studsmattan tills den är lagad. 

14. Övrig 
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Nästa möte bokades till måndagen den 18 augusti kl. 18.30 i Sjönäras kontor. 

15. Mötets avslutande 

Adam tackade de närvarande för deltagande och avslutade mötet. 

*     *     * 

Vid protokollet: 

Tashmina Berdini 

Justeras: 

Karl Meyer   Adam Andersson


